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 Weather Forecast  

天气预测

	18 June-24 June

	Weather天气
	Rain 雨
	Rain 雨
	Rain 雨
	Rain 雨
	Rain 雨
	Rain 雨
	Rain 雨

	Wind Power 风力
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3
	Level<3


Arrival Schedule of Ships 

船舶到港计划表

	Name of goods      货名
	Name of vessel    船名
	Loading (Unloading) Berth                装（卸）船泊位
	Loading (Unloading) Capacity             装（卸）船量(吨)
	Pre Arrival Period        预到港期

	2nd Seria crude oil
	Torm Valborg
	SPM
	77044
	8/June 1300LT

	Zafiro crude oil
	Maran homer
	SPM
	139584
	12/June 1300LT

	Remarks  备注
	Zafiro and 2nd Seria crude oil 在锚地等待靠泊。


Statistics of Outsourcing Raw Materials (Unit: Tons) 
外购原料统计（单位：吨）
	Product Number                品号
	Incoming Volume进厂量（卸货港商检量）
	Usage Quantity    使用量
	Stock

库存（岸罐量）
	Turnover Days        可周转天数

	Crude Oil 原油
	157974.649
	
	73758.56
	-

	Coal煤炭
	-
	624
	68220
	114

	Catalytic Gasoline 催化汽油
	-
	-
	0
	0

	Heavy Naphtha 重石脑油
	-
	-
	0
	0

	Refined naphtha精制石脑油
	37977.623
	-
	37855.753
	-

	Mixed Aromatics 混合芳烃
	14787.911
	-
	14648.757
	-

	Mixed xylene混合二甲苯
	14245.938
	-
	13585.015
	-

	LPG液化石油气
	2768.898
	-
	-
	-

	Diesel Power Station 电站柴油
	70
	75
	35
	-

	备注：1、首船液化气于17日10:45离泊，罐量未出；


Statistical Analysis of Equipment Products (Unit: Tons)

装置产品统计（单位：吨）
	Product Number                品号
	yield     
产量
	Sales volume  

销售量
	Stock    

库存
	Saleable Inventory 
可销售库存

	Ash 粉煤灰
	45
	0
	80
	30


Production and Equipment Abnormal Problem Tracking: (In the dispatching log, only the equipment abnormal situation affecting the sales of wharf and loading station is tracked and recorded) .                        
生产及设备异常问题跟踪：（调度日志中仅对码头、装车站影响销售的设备异常情况进行跟踪记录）
	Department     部门
	Abnormal Production and Equipment Problems                              生产及设备异常问题

	Wharf          码头
	施工、报审中Construction and report are in progress

	Loading Station 装车站
	建设施工中Under construction


  Logistics dispatch information

物流调运信息（6月19日06:00）

	一、库存信息：

	1
	The liquid level of diesel tank in the power station is 3.5 meters, and the inventory is 62 tons. yesterday，2 truck is 50 tons diesel was transported into the factory, and the remaining 190 tons are from the PO order；
电站柴油罐液位3.5米，库存62吨，昨日拉运2车50吨，PO单剩余190吨；

	2
	By 6 o 'clock on 19th, the coal inventory was 67464 t, yesterday consume is 756 tons; the ash storage was 80 tons, yesterday fly ash output is 45 tons,6 truck (84 tons) fly ash is buried at the ash yard.

截止19日06点，煤炭库存量为67464 t,昨日消耗756吨。灰库库存80吨,昨日产量45吨，灰场填埋6车（84吨）；


	二、船讯信息：

	1
	The second seria ship "TORM VALBORG" and the Zafiro "MARAN HOMER"  at  anchorage awating berthing instructions;
第二船诗里亚原油船“TORM VALBORG”和Zafiro原油船舶“MARAN HOMER”在锚地等待卸货。

	2
	the Basrah light croude oilandthe CPC Blend croude oilhas been complete loading and sailing to PMB, ETA date respectively are 28 June and 5 july ;

 Basrah light原油和CPC 原油已完成装货，目前正驶往PMB，预计到达时间分别为6月28日和7月5日；

	3
	Heavy naphtha "CSC PEACE" arrived at the loading port "Papua New Guinea-Moresby Port" on June 14, and left the loading port on June 17, The loading quantity is 19505.205 tons ,ETA PMB June 30, 1800LT;
重石脑油“CSC PEACE” 6月14日抵达装货港“巴布新几内亚-莫尔斯比港”装货，装货量为19505.205吨，17日离开装港，预到PMB时间6月30日1800LT；



	4
	The catalytic gasoline blending vessel " CSC Progress” has arrived at the anchorage of loading port. The cyclone of loading port has been closed and the anchorage is waiting for loading. The expected arrival date is July 2.

汽油调和组分船“CSC Progress”已到装港锚地，目前由于装港旋风已封港，锚地等待装货，预到港期7月2日。
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